

Italy (ratification: 1930)Demande directe, 1998

La commission prend note des informations fournies dans le rapport du gouvernement. Elle prie le gouvernement de continuer de fournir, conformément à l'article 5 de la convention, lu conjointement avec le Point V du formulaire de rapport, des informations d'ordre général sur l'application dans la pratique de la convention, notamment: i) les taux minima de salaire en vigueur, ii) le nombre et les différentes catégories de travailleurs auxquelles s'applique la réglementation des taux de salaire minima, et iii) les résultats des inspections réalisées (nombre d'infractions constatées aux dispositions concernant le salaire minimum, sanctions prises, etc.).

The Committee notes the information supplied in the Government's report. It requests the Government to continue to provide, in accordance with Article 5 of the Convention, in conjunction with point V of the report form, general information on the application of the Convention in practice, for instance: (i) the minimum wage rates in force; (ii) the available data on the number and different categories of workers covered by minimum wage provisions; and (iii) the results of inspections carried out (e.g. the number of violations of minimum wage provisions revealed, the penalties imposed, etc.).